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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Hivatala 

K\ t\ t\ C 5" 
Érkezett 2018 AUG 2 4,

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012, évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014, (II. 24.) OGY határozat 124, § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92,§ 1. és
11. pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez,

,,Mennyi gyermeket emeltek ki a sajdt családjából az elmúlt nyolc évben?" 

címmel. A választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr! 

Még midig több mint 23 ezer gyerek él elszakítva u családjától Magyarországon, A legtöbb
családnak a megélhetési problémák miatt kell szétszakadnia, miközben a gyermekvédelmi
törvény egyértelműen kimondja, hogy nem szabad elvenni kizárólag anyagi okok miatt a
szülőktől a gyerekeket.

Korábbi kérdésemhez hasonlóan a~ alábbiakat kérdezem Miniszter Úrtól ezzel kapcsolatban
(az adatok tekintetében, csak az azóta eltelt évekről szeretnék tájékoztatást kérni):

• Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy anyagi problémák miatt egyetlen
gyermeket se kelljen kiemelni családjából?

• Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a szegénységben élő családok
jövedelmi helyzete érdemben jovuljon?

• Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy n szegénységben élő családok is együtt
maradhassanak?

• Mit tesz a kormány a jelzőrendszer működésének fejlesztéséért?
• Miként változott 2016 óta a családjukból kiemelt gyermekek száma? Kérem,

mutassa be a kiemelés oka, és helye (megyénként) szerint is az adatokat.
• Miként változott 2016 óta n veszélyeztetett gyermekek száma? Kérem, mutassa be

n veszélyeztetettség oka, és helye (megyénként) szerint is az adatokat..
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• Miként változott 2016 óta a védelembe vett gyermekek száma? Kérem, mutassa be
a védelembe vétel oka, és helye (megyénként) szerint is az adatokat.

Várom megtisztelő válaszúti

Budapest, 2018. augusztus 24.
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